

1. 世界

a. 联合国改革与全球治理

求主恩待和带领联合国秘书长古特雷斯所强调的联合国改革，使其适应全球治理新框架。

《未来契约》聚焦和平、发展与人工智能治理，强化多边合作。他呼吁更新机制，推动安理会改革，并确保发展中国家更公平参与决策。

□ 箴言 11:14: 「无智谋，民就败落；谋士多，人便安居。」

◆ 参考链接: [联合国改革报道]

(https://news.un.org/zh/story/2025/02/1136171?_gl=11wax6hn_gaOTEwNDM5NzAuMTczOTMyODgzOQ.._ga_TK9BQL5X7ZMTczOTk0MDcxNy4yLjAuMTczOTk0MDcxNy4wLjAuM)

b. 气候变化与环境保护

求主施怜悯，赐智慧予各国领袖，减少化石燃料使用，应对气候变化，保护受影响的人群与生态，使万物恢复和谐，彰显神所赐的美好创造。

□ 诗篇 24:1: 「地和其中所充满的，世界和住在其间的，都属耶和华。」

◆ 参考链接: [联合国气候变化科学](<https://www.un.org/zh/climatechange/science/causes-effects-climate-change>)

2. 国家

a. 经济发展与社会繁荣

求主赐智慧予领袖，推动昌明经济，吸引投资，改善民生，提升薪资待遇，使国家经济稳健增长，促进多元团结，共享繁荣，荣神益人。

□ 申命记 8:18: 「你要记念耶和华 - 你的神，因为得货财的力量是他给你的，为要坚定他向你列祖起誓所立的约，像今日一样。」

◆ 参考链接: [大马经济增长]

(<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2024/08/11/671995>)

b. 国家和谐

为国家能够达到人民民族和谐祷告。

□ 以弗所书 2:14: 「因他使我们和睦，将两下合而为一，拆毁了中间隔断的墙。」

◆ 参考链接: [大马和谐]

(https://www.enanyang.my/%E8%A8%80%E8%AE%BA/%E6%8B%9F%E5%AE%9A%E5%A4%A7%E9%A9%AC%E5%92%8C%E8%B0%90%E5%AE%AA%E7%AB%A0%E5%8D%97%E6%B4%8B%E7%A4%BE%E8%AE%BA#google_vignette)

3. 教会

a. 诗巫卫理神学院招生

求主感动更多人进入主的葡萄园来服事。

☐ 马太福音 9:37-38：「于是对门徒说：『要收的庄稼多，作工的人少。所以你们当求庄稼的主打发工人出去，收他的庄稼。』」

b. 140 周年卫理公会设教感恩会

为 23/2 下午 4:00 在诗巫福源堂，2/3 下午 4:00 在 DUMC 举行的 140 周年马来西亚卫理公会设教感恩会祷告。

☐ 诗篇 100:4-5：「当称谢进入他的门，当赞美进入他的院；当感谢他，称颂他的名！因为耶和华本为善，他的慈爱存到永远；他的信实直到万代。」

4. 家庭

a. 以神话语为中心的家庭

求神带领所有家庭，每周固定时间全家祷告和分享上帝话语，建立以神话语为中心的家庭。

☐ 申命记 6:6-7：「我今日所吩咐你的话都要记在心上，也要殷勤教训你的儿女，无论你坐在家里，行在路上，躺下，起来，都要谈论。」

b. 家庭关怀与传福音

求神带领所有家庭有策略地进行关怀和传福音的目标。

☐ 使徒行传 16:31：「当信主耶稣，你和你一家都必得救。」

「义人的祈祷，所发的力量是大有功效的。」（雅各书 5:16）

Methodist Church Issachar Watchmen 20-26/2/2025

Prayer items for 4th week of February

1. World

a. UN Reform and Global Governance

May the Lord grant grace and guidance to the UN Secretary-General António Guterres as he emphasizes the need for UN reform to adapt to the new global governance framework. The Future Agreement focuses on peace, development, and artificial intelligence governance while strengthening multilateral cooperation. He calls for mechanisms to be updated, Security Council reform to be advanced, and for developing countries to have fairer participation in decision-making.

📖 Proverbs 11:14 – "Where there is no guidance, a nation falls, but in an abundance of counselors there is safety."

✦ Reference link: [UN Reform News]<https://news.un.org/en/story/2025/02/1160246>

b. Climate Change and Environmental Protection

May the Lord have mercy and grant wisdom to world leaders to reduce the use of fossil fuels, address climate change, protect affected communities and ecosystems, and restore harmony in God's creation.

📖 Psalm 24:1 – "The earth is the LORD's, and everything in it, the world and all who live in it."

✦ Reference link: [UN Climate Change Science]

(<https://www.un.org/en/climatechange/science/causes-effects-climate-change>)

2. Nation

a. Economic Growth and Social Prosperity

May the Lord grant wisdom to national leaders to promote economic prosperity, attract investments, improve livelihoods, increase wages, ensure stable economic growth, strengthen unity among diverse communities, and bring glory to God while benefiting the people.

📖 Deuteronomy 8:18 – "But remember the LORD your God, for it is He who gives you the ability to produce wealth, and so confirms His covenant, which He swore to your ancestors, as it is today."

✦ Reference link: [Malaysia Economic Growth]

<https://www.bernama.com/en/region/news.php?id=2394002#:~:text=According%20to%20Bank%20Negara%20Malaysia,and%20a%20rebound%20in%20exports.>

b. National Harmony

Pray that the nation may achieve harmony among its people and ethnic communities.

📖 Ephesians 2:14 – "For He Himself is our peace, who has made the two groups one and has destroyed the barrier, the dividing wall of hostility."

✦ Reference link: [Malaysia's Harmony]-

<https://www.bernama.com/tv/news.php?id=2393961>

3. Church

a. Enrollment at Methodist Theological School Sibul

May the Lord move more people to enter His vineyard and serve Him.

☞ Matthew 9:37-38 – "Then He said to His disciples, 'The harvest is plentiful, but the workers are few. Ask the Lord of the harvest, therefore, to send out workers into His harvest field.'"

b. Thanksgiving Celebration for the 140th Anniversary of the Methodist Church in Malaysia

Pray for the 23/2 at 4:00 PM at Masland Methodist Church, Sibul, and 2/3 at 4:00 PM at DUMC for the 140th Anniversary Thanksgiving Celebration of the Methodist Church in Malaysia.

☞ Psalm 100:4-5 – "Enter His gates with thanksgiving and His courts with praise; give thanks to Him and praise His name. For the LORD is good and His love endures forever; His faithfulness continues through all generations."

4. Family

a. Families Centered on God's Word

May the Lord lead all families to set aside time each week for prayer and sharing of God's Word, establishing homes rooted in His truth.

☞ Deuteronomy 6:6-7 – "These commandments that I give you today are to be on your hearts. Impress them on your children. Talk about them when you sit at home and when you walk along the road, when you lie down and when you get up."

b. Family Outreach and Evangelism

May the Lord guide all families to strategically engage in care and evangelism efforts.

☞ Acts 16:31 – "Believe in the Lord Jesus, and you will be saved—you and your household."

"The prayer of a righteous person is powerful and effective." (James 5:16)

Pengawal Isakhar Gereja Methodist 20-26/2/2025

Doa minggu keempat Februari

1. Dunia

a. Reformasi PBB dan Tadbir Urus Global

Mohon Tuhan memberkati dan membimbing reformasi yang ditegaskan oleh Setiausaha Agung PBB, António Guterres, agar PBB dapat menyesuaikan diri dengan rangka tadbir urus global yang baharu. Perjanjian Masa Depan memberi tumpuan kepada keamanan, pembangunan, dan tadbir urus kecerdasan buatan, serta memperkukuh kerjasama pelbagai hala. Beliau menyeru kepada pembaharuan mekanisme, reformasi Majlis Keselamatan, dan memastikan negara membangun diberikan penyertaan yang lebih adil dalam membuat keputusan.

📖 Amsal 11:14 – "Di mana tidak ada bimbingan, bangsa jatuh; tetapi keselamatan bergantung pada banyaknya penasihat."

🔗 Pautan rujukan: https://ms.wikipedia.org/wiki/Pertubuhan_Bangsa-Bangsa_Bersatu

b. Perubahan Iklim dan Perlindungan Alam Sekitar

Mohon Tuhan mengasihani, memberikan hikmat kepada pemimpin negara supaya mengurangkan penggunaan bahan api fosil, menangani perubahan iklim, melindungi komuniti yang terjejas serta ekosistem, dan memulihkan keharmonian ciptaan Tuhan yang indah.

📖 Mazmur 24:1 – "Milik TUHAN-lah bumi serta segala isinya, dunia serta semua yang mendiaminya."

🔗 Pautan rujukan: <https://www.astroawani.com/berita-dunia/dunia-alami-cuaca-paling-panas-pada-januari-2025-507614>

2. Negara

a. Pembangunan Ekonomi dan Kemakmuran Sosial

Mohon Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada para pemimpin dalam menggalakkan pertumbuhan ekonomi, menarik pelaburan, meningkatkan taraf hidup rakyat, menaikkan gaji, memastikan pertumbuhan ekonomi negara yang stabil, memperkukuhkan perpaduan pelbagai kaum, serta membawa berkat dan kemuliaan kepada Tuhan.

📖 Ulangan 8:18 – "Ingatlah kepada TUHAN, Allahmu, kerana Dialah yang memberikan kepadamu kekuatan untuk memperoleh kekayaan, demi meneguhkan perjanjian-Nya yang diikrarkan-Nya dengan nenek moyangmu, seperti yang terjadi sekarang ini."

🔗 Pautan rujukan: <https://www.bharian.com.my/bisnes/lain-lain/2025/02/1361993/penurunan-hutang-negara-di-bawah-kerajaan-madani-perkukuh-ekonomi>

b. Keharmonian Kaum dalam Negara

Berdoa agar negara mencapai keharmonian antara kaum.

☞ Efesus 2:14 – "Kerana Dialah damai sejahtera kita, yang telah menjadikan kedua-duanya satu dan meruntuhkan tembok pemisah, iaitu permusuhan."

✦ Pautan rujukan: [Keharmonian Malaysia] (<https://www.mkn.gov.my/web/ms/2024/05/30/keharmonian-antara-kaum-di-malaysia-memacu-kemajuan-negara/>)

3. Gereja

a. Pengambilan Pelajar di Seminari Methodist Sibu

Mohon Tuhan menggerakkan lebih ramai orang untuk masuk ke dalam kebun anggur-Nya dan melayani.

☞ Matius 9:37-38 – "Lalu Dia berkata kepada murid-murid-Nya, 'Tuaian memang banyak, tetapi pekerja sedikit. Oleh itu, mintalah kepada Tuhan yang empunya tuaian supaya Dia mengutus pekerja-pekerja-Nya ke tuaian itu.'"

b. Perayaan Kesyukuran 140 Tahun Penubuhan Gereja Methodist Malaysia

Doakan perayaan pada 23/2 jam 4:00 petang di Gereja Masland, Sibu dan 2/3 jam 4:00 petang di DUMC untuk memperingati 140 tahun penubuhan Gereja Methodist di Malaysia.

☞ Mazmur 100:4-5 – "Masuklah ke pintu gerbang-Nya dengan syukur, ke pelataran-Nya dengan pujian! Bersyukurlah kepada-Nya, pujilah nama-Nya! Kerana TUHAN itu baik; kasih setia-Nya kekal selama-lamanya, dan kesetiaan-Nya turun-temurun."

4. Keluarga

a. Keluarga yang Berpusat pada Firman Tuhan

Mohon Tuhan memimpin setiap keluarga supaya mempunyai masa tetap setiap minggu untuk berdoa dan berkongsi firman Tuhan, membangun rumah tangga yang berlandaskan firman-Nya.

☞ Ulangan 6:6-7 – "Apa yang Kuperintahkan kepadamu pada hari ini haruslah engkau perhatikan. Ajarkanlah itu kepada anak-anakmu secara tekun, dan bicarakanlah itu ketika engkau duduk di rumahmu, ketika engkau berjalan di jalan, ketika engkau berbaring dan ketika engkau bangun."

b. Keluarga dalam Pelayanan dan Penginjilan

Mohon Tuhan memimpin setiap keluarga agar mempunyai rancangan strategik dalam pelayanan kasih dan penginjilan.

☞ Kisah Para Rasul 16:31 – "Percayalah kepada Tuhan Yesus Kristus, maka engkau akan diselamatkan, engkau dan seisi rumahmu."

"Doa orang yang benar sangat besar kuasanya." (Yakobus 5:16)